
مدیر کل همکاری های بین الملل وزارت بهداشت اعلام کرد
برگزاری مسابقه بین المللی نقاشی با موضوع کووید-19 به صورت مجازی

مدیر کل همکاری های بین الملل وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی گفت: »دفتر نمایندگی سازمان جهانی 
بهداشت در جمهوری اسلامی ایران برای برگزاری مسابقه 
نقاشی با موضوع »محافظت از خود و مردم در برابر بیماری 
همه گیر کووید-19« به صورت مجازی اقدام کرده است.«
به گزارش سپید به نقل از وبدا، محمد اسدی لاری با اعلام 
این خبر افزود: »با توجه به اینکه کووید-19 یک بیماری با شیوع سریع می باشد، دفترمنطقه مدیترانه 
شرقی سازمان جهانی بهداشت در نظر دارد، مسابقه نقاشی را با هدف ارتقای آگاهی مردم از این 
بیماری نوظهور و تولید آثار هنری برای به تصویر کشاندن ایفای نقش هر یک از افراد جامعه در 

محافظت از خود، خانواده و دوستان در برابر ابتلا به کروناویروس و همچنین انجام اقدامات لازم 
در صورت ابتلا به این بیماری، برگزار نماید.« مدیر کل همکاری های بین الملل وزارت بهداشت 
افزود: »دانش آموزان در رده های سنی 8  و 9 سال، 10 و 11 سال، 12 و 13 سال، 1۴ و 15 سال، 
16  تا 18 سال می توانند در این مسابقه شرکت کرده و آثار نقاشی خود را حداکثر تا تاریخ 10 دیماه 
سال جاری )30 دسامبر 2020( به آدرس ایمیل: whoartcovid@gmail. com  ارسال کنند.«
اسدی لاری در ادامه افزود: »این مسابقه، در رده های سنی: 8  و 9 سال، 10 و 11 سال، 12 و 13 
سال، 1۴ و 15 سال، 16 الی 18 سال برگزار و برندگان توسط هیأت داوران دفتر منطقه ای سازمان 
جهانی بهداشت در شهر قاهره کشور مصر انتخاب و جوایزی به ترتیب به مبالغ 200- 175- 150- 
125- 100 دلار آمریکا به همراه لوح یادبود دریافت خواهند نمود.« گفتنی است اطلاع رسانی 
جهت شرکت دانش آموزان در مسابقه نقاشی با موضوع محافظت از خود و مردم در برابر بیماری 
همه گیر کووید-19 به مرکز امور بین الملل و مدارس خارج از کشور وزارت آموزش و پرورش و 

اداره کل دفتر سلامت و تندرستی وزارت آموزش و پرورش اعلام شده است.

خبـر

سخنگوی وزارت بهداشت: 

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: »سیستم سلامت در بحران کرونا 
سختی های بسیار زیادی را متحمل شده و در تولید واکسن نیز به خوبی 

پیش رفته و امیدواریم نتیجه  بخش باشد.«
به گزارش سپید، سیما سادات لاری در نشست اجرایی طرح شهید 
سلیمانی دانشگاه علوم پزشکی گیلان با اشاره به تلاش های وزارت 
بهداشت در جهت مقابله با ویروس کرونا، اظهار کرد: »سیستم سلامت 
در بحران کرونا سختی های بسیار زیادی را متحمل شده و در تولید 

واکسن نیز به خوبی پیش رفته و امیدواریم نتیجه  بخش باشد.«
معاون فرهنگی و دانشجویی وزیر بهداشت با بیان اینکه اوج و بلوغ 
مدیریت بیماری کرونا با اجرای طرح شهید سلیمانی در حال شکل 
گرفتن است، افزود: »روحیه شهید سلیمانی خالصانه خدمت کردن و 
عاشق مردم بودن بود و اکنون مزین شدن این طرح به نام شهید سلیمانی 
موجب شده تا همه بیشتر کمک کنند.« سخنگوی وزارت بهداشت از 
پیشرفت های حاصل شده در گیلان به جهت اجرای طرح شهید سلیمانی 
ابراز خرسندی کرد و گفت: »رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان و 
معاون بهداشتی آن نقشه راه خوبی برای پیشبرد طرح دارند و اکنون 

نتیجه آن ملموس و پیشرفت ها مشخص است.«
لاری با بیان اینکه وزیر بهداشت و سپاه شبانه روزی در حال فعالیت 
هستند و هیچ مأموریتی جز کنترل و قطع ویروس ندارند، خاطرنشان کرد: 
»هم دلی پیش آمده و نقشه راه تبیین شده قابل تقدیر و امیدوارکننده است.«

وی تصریح کرد: »همه کشور و نظام تلاش می کنند تا طرح شهید 
سلیمانی به بهترین شکل ممکن اجرایی شود.« ناظر عالی وزیر بهداشت 

در اجرای طرح شهید سلیمانی در استان های شمال کشور از صعودی 
بودن شمار مبتلایان به کرونا در استان های شمالی خبر داد و گفت: »با 
توجه به سرد شدن هوا و احتمالاً بستن درب و پنجره ها تهویه کافی 
در منازل صورت نگرفته و انتشار و اشاعه ویروس بیش ازپیش است.«

شناسایی بیماران کرونایی از بین جمیعت گیلان بسیار 
راحت است               

این  در  نیز  گیلان  قدس  سپاه  فرمانده  عبدالله پور،  محمد  سردار 
نشست با بیان اینکه در کرونا پیشگیری مقدم بر درمان است، اظهار 
استان وجود دارد که شناسایی،  پایگاه مقاومت در  کرد: »2076 

آموزش و بیماریابی کرونایی برای بسیجیان بسیار راحت است.«
وی با بیان اینکه در هر خانه یک نفر به  عنوان مسئول کرونا انتخاب و 
آموزش داده  شده، افزود: »علاوه بر آموزش مسئول کرونا در هر خانه، 
چند شماره تماس از ۴030 و مراقبین بسیج به آن ها داده می شود تا در 
بروز مشکل سریعاً تماس بگیرند.« فرمانده سپاه قدس گیلان مراقبت 
از بیماران و حمایت از آسیب پذیران را در طرح شهید سلیمانی مورد 
تأکید قرارداد و گفت: »سپاه علاوه بر تأمین غذای بیماران نیازمند در این 
طرح، توجه نسبتاً مطلوبی به آسیب پذیران بیمار در این طرح دارد و گاهاً 
حداقل حقوق موردنیاز خانوار را در مدت زمان معین پرداخت می کند.« 
عبدالله پور با بیان اینکه سپاه علاوه بر بیماریابی و حمایت از اقشار 
آسیب پذیر، ملزومات بهداشتی و حفاظت فردی خانوارها را نیز تأمین 
می کند، گفت: »تاکنون 2525 تب سنج نیز به جهت اعتمادسازی و 
تب سنجی مردم استان توسط گروه های عملیاتی خریداری شده و در 
اختیارشان قرارگرفته است.« وی با بیان اینکه طرح شهید سلیمانی با 
وحدت، همدلی و به دوراز حاشیه نگاری موفق خواهد بود، گفت: 
»بیش ازآنچه در توان کادر سلامت است، مردم و بسیجیان در میدان 
پای کار هستند و هیچ خانواری در سطح استان وجود ندارد که از 

غربالگری پنهان بماند.«
به گزارش ایسنا، فرمانده سپاه قدس گیلان از تعطیل شدن تمامی 
 بخش ها و حوزه های خدمات رسانی این نهاد انقلابی خبر داد و گفت: 
»سپاه هیچ کاری مهم تر از کنترل شیوع کرونا ندارد و در این زمینه 

هیچ کمبود نیرویی نداریم و باقدرت این طرح را اجرا خواهیم کرد.«

درتولیدواکسنکرونابهخوبیپیشرفتهایم

شماره 1816 185 آذر 1399

رییس بیمارستان سینا تهران با اشاره به کاهش آمار کرونا و کاهش 
ورودی به این بیمارستان، این وضعیت را شکننده خواند و در عین 
حال نسبت به افزایش مجدد بیماری در پی برگزاری دورهمی ها و 

مراسمی همچون شب یلدا، هشدار داد.
به گزارش سپید، محمدطالب پور در گفت وگو با ایسنا گفت: »یک 
هفته مانده به آغاز محدودیت های جدی در اول آذرماه، به تدریج سیر 
ورودی به بیمارستان کاهش یافت یعنی در روزهای اول و دوم پس 
از آغاز محدودیت ها تعداد ورودی به بیمارستان های مان حدودا نصف 
شد.« وی افزود: »پیش از این ۴ بخش به بیماران کرونایی اختصاص 
داشت که یک  بخش بسته شد و یک بخش دیگر هم در شرف بسته 
شدن است و تقریبا 50 درصد تخت های عادی پذیرش کننده بیماران 
کرونا در حال کاهش است. با کم شدن ورودی به بیمارستان تعداد 
مریض های بستری هم کم شدند.« رییس بیمارستان سینا تاکید کرد: 
»البته وضعیت فعلی کاملا شکننده است و متناسب با افزایش مواجهه 

مردم با هم و عدم رعایت پروتکل ها این توفیقات هم تحت تاثیر قرار 
می گیرد و آمار مجدداً افزایشی می شود. با افزایش ضریب همکاری 
مردم در رعایت نکات بهداشتی، ورود به بیمارستان و بیماری زایی 
کاهش می یابد. تنها گزینه موثر فعلی اجبارهایی است که به واسطه 

محدودیت ها عملی شده است.« 
وی افزود: »نمی توانیم بگوییم بیماران فعلی که به بیمارستان مراجعه 
می کنند بدحال تر هستند، چون آمار مراجعات کاهش یافته است. 
حتی تعداد مرگ و میر ما در این هفته نسبت به هفته قبل کمتر شده 

است، البته این کاهش آمار چندان فاحش نیست.«
طالب پور درباره در دسترس بودن دارو و تجهیزات پزشکی اظهار کرد: 
»خوشبختانه ما در مرکزمان مشکلی نداریم و حتی از نظر دسترسی 
به اکسیژن که یکی از حیاطی ترین مسائل درمانی است وضعیت 
مناسبی داریم و مخازن و اکسیژن ساز هم برایمان فراهم شده است.«

وی در پاسخ به این سوال که آیا روند مراجعه مبتلایان به آنفلوآنزا 

با توجه به سردتر شدن هوا آغاز شده است یا خیر؟ گفت: »گزارش 
واقعی داده نشده است. با توجه به علائم مشترک همه مراجعه کنندگان 

را با فرض کرونا بررسی می کنیم مگر خلاف آن ثابت شود.«
رییس بیمارستان سینا درباره ارائه خدمات به بیماران غیرکرونایی، 
تصریح کرد: »در این دو هفته که محدودیت اعمال شد اعمال الکتیو 
را به حداقل رساندیم ولی از شنبه )15 آذر( اعمال الکتیو هم افزایش 
یافته است. ما یک سوم ظرفیت تخت ها را به مبتلایان کرونا اختصاص 
داده ایم. دوسوم مابقی مملو از مریض غیرکرونایی است و تمام رشته های 
تخصصی دیگر فعال هستند. در قسمت کرونا هم اساتید غیر مرتبط 
را به کار نگرفتیم که آنها بتوانند به کارهای تخصصی خود بپردازند 
و سایر درمانگاه های ما باز هستند.« وی افزود: »دیگر درخواست 
رعایت نکات بهداشتی و عدم مراجعه به اماکن شلوغ و مهمانی ها 
از مردم از سمت ما به نوعی التماس شبیه است. باید از شب یلدا، 

عید و... چشم پوشی کرد تا زنده بمانیم و شرایط مانند قبل شود.« 

رییس بیمارستان سینا تهران مطرح کرد

کاهش ورودی مبتلایان کرونا به بیمارستان ها


